
      Verslag vergadering Participatieraad op 17 november 2021 
Aanwezig: allen; tevens bij agendapunt 2: mevrouw Iris van den Hoorn van Stimenz 

1.Opening en welkom 

De voorzitter heet allen welkom, deels in zoom-verband; in het bijzonder mevrouw van den Hoorn 
van Stimenz 

2.Gesprek met Stimenz. Iris stelt zich voor; zij is sinds twee jaar verbonden aan Stimenz met als 
aandachtspunt ondersteuning van jeugd en jongeren. Een groot probleem binnen Putten vormt het 
gebrek aan voldoende huisvesting jongeren, ook omdat op de vakantieparken geen permanente 
huisvesting voor jongeren wordt toegestaan door de gemeente. Samen met de andere organisaties is 
Stimenz betrokken bij de vorming van de Brede Welzijnsorganisatie. Zij vertelt over de problemen die 
kunnen ontstaan ten gevolge van de overgang van de WMO naar de WLZ, omdat de eigen bijdrage bij 
de WLZ veel hoger i s dan bij de WMO. De gemeente financiert de WMO; het rijk de WLZ, die 
inkomensafhankelijk is. De rol van Stimenz hierbij is vooral uitleggend. De stichting is onafhankelijk. 
Het komt vaak voor, dat in complexe situaties wordt verwezen naar de WLZ, een langer traject. Niet 
altijd wordt door de gemeente bij de verwijzing voldoende duidelijk gemaakt naar de client wat het 
verschil is tussen WMO en WLZ 

Het aanbod van trainingen voor jongeren is minder geworden door het vertrek van Buurtzorg Jong 
Putten. De jeugdhulp komt daardoor onder druk te staan. De ouders en het kind kunnen daardoor in 
een vacuüm terecht komen. Ad Blok geeft aan, dat de gemeente beschikt over een kant-en-klaar plan 
voor aanpak, dat alleen niet of onvoldoende wordt gebruikt. De voorzitter suggereert om rond dit 
onderwerp een ongevraagd advies aan de gemeente op te stellen. Ad en Edwin zullen eerst met de 
betrokken ambtenaren een gesprek aangaan. 

Iris geeft een ander probleem weer rond het leerlingenvervoer; voor het vervoer naar het speciaal 
onderwijs is niet altijd een chauffeur beschikbaar. De voorzitter zegt, dat dit een landelijk probleem 
is, omdat er weinig chauffeurs zijn en het aantal vacatures oploopt. Het kan dus ook een probleem in 
Putten worden, zeker voor die ouders die niet in staat zijn om zelf te rijden, door welke oorzaak dan 
ook. Iris geeft aan, dat je het probleem kunt verkleinen door een centraal opstappunt binnen Putten 
te creëren. Voorkomen moet worden, dat ouders hun kinderen thuis houden. Op een vraag hoe het 
gaat met de indicaties van jongeren, antwoordt Iris dat dat steeds beter gaat. Stimenz doet altijd na 
afronding van een casus een klanttevredenheidsonderzoek, ongeacht de uitkomst van de casus. 

De voorzitter vraagt hoe zij de bestuurlijke ontwikkeling ziet richting Brede Welzijn. Iris geeft aan, dat 
de leidinggevenden al meerdere sessies hebben gehad; voor de uitvoerenden moet dat nog 
gebeuren. De voorzitter geeft aan, dat het wel “5 voor 12” is, want per 1 januari 2022 moet alles 
ingaan; de raad vindt dit zorgelijk. Hopelijk besteedt de nieuwe holding-organisatie hier de nodige 
aandacht aan. 

Tenslotte wordt nog informatie uitgewisseld over de rol van de participatieraad en het probleem hoe 
in contact te komen met burgers uit de doelgroepen.. De voorzitter bedankt Iris voor haar inbreng en 
wenst haar en Stimenz veel succes bij de aanpassing van de organisatie en het werk voor de burgers. 

3a. Verslag vergadering Participatieraad 27 oktober 2021. Wordt ongewijzigd vastgesteld. In het 
komende DB-overleg met gemeente en wethouder worden de aandachtspunten die de heer Koops 
zou meenemen aan de orde gesteld. 



3b. Verslag DB Praad met gemeente op 8 november 2021. Er wordt informatie gegeven over het 
voorgenomen gesprek met de gemeentesecretaris en over de kwestie van Montfort. 

4. Ingekomen stukken 

a. Verslag netwerkbijeenkomst 3EPA: geen opmerkingen 
b. Bijlage Wijkconnect: vka 
c. Bijpraatsessie MO/BW adviesraden sociaal domein 23 november: Fennie gaat 
d. Subsidieaanvraag Inloophuis Putten: De secretaris deelt mee, dat deze week opnieuw een 

subsidieaanvraag voor 2022 is ingediend door het Inloophuis, in goed overleg met de 
behandelend ambtenaar. Men heeft een positieve verwachting. We hopen, dat ondanks 
corona, de doelstelling van het Inloophuis zo goed mogelijk inhoud kan worden gegeven. 

e. Info in Puttenaer “Uw vraag, ons antwoord” : vka 
f. Formulieren nevenactiviteiten: Het antwoord van de gemeente bevalt de Praad niet, zeker 

niet in het licht van de privacy. De secretaris wordt gevraagd een duidelijke reactie met 
ontstemming te verzenden. 

5.Terugblik heidag 5 november. Alle aanwezigen hebben deze dag als positief ervaren met prettige 
contacten. Er zijn eerlijke uitspraken gedaan en gevoelens geuit. We zien uit naar het vervolg, dat 
voor januari 2022 is gepland. Vanuit de raad komen de volgende aanvullende punten naar voren: 
Gevolgen Omgevingswet, die per 1juli ingaat; In casus-verband uitleggen waarom bepaalde zaken 
binnen het sociaal domein niet worden uitgevoerd; Zorgen en twijfels over de vraag of de Praad in de 
toekomst trechter moet zijn voor andere participatiegremia in Putten. 

6.Advies Regionale Nota Volksgezondheid. Het advies van onze raad is inmiddels uitgebracht. 
Vandaag of morgen zal het totaal-advies van de regioraden worden ontvangen en worden 
doorgestuurd naar de gemeente, met als bijlage ons eigen advies. 

7.Huishoudelijk reglement. De voorzitter geeft aan, dat met dit nieuwe reglement de rol van het DB 
richting AB hopelijk duidelijker wordt. Vanuit de raad komen enkele voorstellen tot aanpassing of 
verduidelijking naar voren. Op blz 1 “taken Praad” toevoegen: contacten met werkveld/doelgroepen. 
Op blz 2 bij taken DB punt e aanpassen in: Het voeren van overleg met externe partijen of personen. 
Het DB zal dit in de eerstvolgende vergadering aan de Praad terug melden. Op blz. 4, punt14 
toevoegen: contacten met ambtelijke medewerkers. Wat betreft de betrokkenheid van AB-leden bij 
het overleg met de gemeente geeft de voorzitter aan, dat dit in de volgende vergadering terug komt. 
Dat kan de coördinator van een werkgroep zijn (wisselend), of de plaatsvervangend voorzitter. Ook 
de vraag of de delegatie dan uit 3 of 4 personen zal bestaan, wordt daarbij meegenomen. Dit 
agendapunt wordt dus opnieuw geagendeerd voor de december-vergadering. 

8.Uit de werkgroepen: WMO: Fennie vraagt zich af of wij de voorgestelde koppeling van onze raad 
met die van Zeewolde moeten volgen; de twee kleinste gemeenten worden dan gekoppeld. De 
voorzitter zal dit aankaarten in het regionaal voorzitters-overleg. Jeugd. Edwin geeft aan, dat het 
mantelzorg-project is afgerond. De leden van het panel zijn bedankt. Participatie: geen 
bijzonderheden. 

9.Public Relations. Volgende week donderdag vindt overleg plaats van de werkgroep bestaande uit 
Miriam, Kees en Fons. Miriam stelt, dat de door haar ingediende publicatie over advies 
fitnessapparaten nog niet is geplaatst; zij zal daarover opnieuw navraag doen.  

10.Rondvraag. De volgende vergadering wordt verschoven van 15 naar 22 december, met 
aansluitend of voorafgegaan door een etentje, afhankelijk van de mogelijkheden in corona-verband. 



Tijdstip van aanvang wordt dan 19 of 18 uur. De door de voorzitter voorgestelde rond te sturen 
“datumprikker” voor het vinden van een andere vergaderdatum is niet meer nodig. De drie leden, die 
in zoom-verband hebben vergaderd zijn niet tevreden over de kwaliteit van de verbindingen vanuit 
Stroud. Wellicht dat men toch weer kiest voor live-vergadering, maar dan wel in een grotere zaal met 
afstand. Edwin vraagt of hij nog eens de data van Luisterend Oor kan krijgen; de secretaris zal 
daarvoor zorgen. Vervolgens sluit de voorzitter om 21.45 uur de vergadering. 


